



Cinda International Securities Limited (“CISL”)  
信達國際證券有限公司（下稱「信達國際證券」）

**Electronic Trading Service Subscription Form**  
申請電子交易服務表格

<b>Client's Name</b> 客戶名稱：	<b>Account Number</b> 戶口號碼：
<b>Contact Telephone No.</b> 聯絡電話：	<b>Mobile Phone No.</b> 手提電話：

**1. Online Price Quote 網上報價**

Streaming Real Time Stock Quote 串流式即時報價  
(Monthly Fee of HK\$350 月費為港幣三百五十元)

Snapshot Stock Quote (free of charge) 點擊報價（免費）

\* Please tick whichever is appropriate 請選擇適當項目

**2. Subscription of Electronic Statement Service 申請電子結單服務**

By completing this part, I/we hereby consent to receive my/our statement of account through my/our email address and authorize CISL not to deliver any physical statement of account to my/our correspondence address. I/We undertake to notify CISL of any change in my/our email address seven(7) calendar days before such change.

I/We hereby request to receive electronic statement at my/our email address\_\_\_\_\_.

I/We hereby request for physical statement in addition to electronic statement  
(If requested for physical and electronic statement, services fee of HK\$100 per month will be charged to my/our account)

\* Please tick whichever is appropriate

Remarks: I/We will be deemed to have received the statement by email at the time of transmission to me/us.

在填妥本部份後，本人／吾等同意以電子郵件形式收取本人／吾等之戶口結單，並授權信達國際證券不再郵寄所有的結單到本人／吾等之通訊地址。本人／吾等並承諾如本人／吾等之電郵地址有所更改，會於七(7)個曆日前通知信達國際證券。

本人／吾等要求以電子形式收取結單，請把結單電郵至客戶資料表所列本人／吾等之電郵地址\_\_\_\_\_。

本人／吾等要求同時以郵寄及電子形式收取結單  
(如同時要求以郵寄及電子形式收取結單，本人／吾等需被收取港幣壹佰元服務月費)

\*請選擇適當項目

註：於傳送電子結單予本人／吾等時，本人／吾等將被視作已收到該結單。

**3. E-Trade Password 股票網上交易密碼**

I/We will receive my/our account user ID and password for E-Trade. I/We understand that my/our password is strictly confidential and I/we am/are responsible for all loss, cost and expenses, should any transaction be accepted and concluded by CISL on quoting of the said password.

本人／吾等將獲取股票網上交易用戶名稱及密碼，以便本人／吾等進行買賣交易。本人／吾等完全明白戶口密碼是絕對保密。本人／吾等須對信達國際證券核實密碼後被接納的所有買賣、損失、費用及支出負全部責任。

I/We hereby declare that I/we have read and agreed to Additional Terms and Conditions which form the agreement made between CISL and me/us in relation to the above account. I/We hereby acknowledge and confirm that Risk Disclosure Statement in Clause 9 of Additional Terms and Conditions was provided to me/us in a language of my/our choice (English or Chinese). I/We was/were invited to read the Risk Disclosure Statement carefully, ask questions and take independent legal advice if I/we wish. I/We have been explained the Risk Disclosure Statement.

本人／吾等現聲明已閱悉及同意額外條款及條件，並其構成信達國際證券與本人／吾等就以上戶口達成之協議。本人／吾等現聲明及確認由信達國際證券給予本人／吾等之額外條款及條件第九條之風險披露聲明，是按本人／吾等選擇的語言(英文或中文)提供。本人／吾等獲邀請閱讀該風險披露聲明、提出問題並按本身意願選擇是否聽取獨立法律意見。本人／吾等已獲解釋該風險披露聲明。

I/We hereby agree the arrangements and choices listed in items 1 to 3 as shown above.

本人／吾等同意上述第1至3項之安排及選擇。

Client's Signature 客戶簽署	
Date 日期	

**公司專用(For Office Use Only)**

A.E.'s Signature	Phone Dealing Commission 電話交易佣金 Rate _____ % Min. \$ _____	Approved by
	E-Trading Commission 電子交易佣金 Rate _____ % Min. \$ _____	